质量保证和服务

自购买之日起,Lilienthal Lifestyle GmbH 在全球 范围内提供为期 24 个月的质保。该制造商的质保 不影响依法申请保修索赔,并且适用于所有材料和 制造缺陷。

WARRANTY AND SERVICE

Lilienthal Lifestyle GmbH offers a 24-month worldwide warranty from the date of purchase. This manufacturer's warranty is granted without prejudice to the statutory warranty claims and applies to all material and manufacturing defects.

https://apac.lilienthal.berlin/

LET'S STAY IN CONTACT

如果您遇到任何问题,我们的顾客服务团队随时为您服务!周一到周五,上午9点至下午5点30分,(公众假期除外)我们将竭诚为您服务。

If there are any problems, or if you have any other questions, our Customer Service is here for you! Reach us from Monday to Friday from 9 a.m. to 5:30 p.m. (exclude public holidays).

Tel.: (852) 3955 7500

service@lilienthal-berlin.hk







#LILIENTHALBERLINASIA

www.instagram.com/lilienthalberlinasiapacific



www.tiktok.com/@lilienthalberlin

加拓 ID:1288135176

关注我们,获取更多灵感 — 也欢迎和我们分享有关 新太阳镜的个性搭配!

Follow us for more inspiration — and show us how great your new sunglasses match your style!

LILIENTHAL BERLIN

准备好迎接阳光明媚的日子!

READY FOR SUNNY DAYS!

https://apac.lilienthal.berlin/

视线清晰,造型出众

光线是明是暗?是周五的夜晚还是周一的早晨?您的新款太阳镜将柏林设计与意大利品质相融合,让这一切都变得不再要紧。无论光影交错,还是场景变换,您都可以获得清晰的视线。阅读这份指南,了解如何保养您的新太阳镜。

对眼睛有利

蔡司镜片的紫外线防护系数达到 400,可以吸收 100% 的有害紫外线辐射。根据色调水平,它们被 划分到类别 3 范围,也就是说无论艳阳当空,流连于沙滩或者跋涉于山林,您都可以安心地佩戴这款 太阳镜。正式的 CE 标签表明这款太阳镜符合欧盟 的所有相关要求。

请注意!

佩戴这款新太阳镜时,切勿直视太阳。如果您想躺在 日光浴床上享受阳光,需要为您的双眼提供额外的防 护。我们的太阳镜也并非用于防范机械危险。如果您 计划前往沙漠、高峰或冰川,我们建议您选择色调水 平更高的太阳镜。

易于清洁

利用专用的眼镜清洁布,可以很快擦干净镜片。 用少量温水和温和的洗手液可以清洁镜框。但 是,不要使用含酒精的清洁布和洗涤剂。这些会 对用于制造眼镜的有机材料的表层造成损害。

SEE BETTER. LOOK BETTER

Light? Dark? Friday night or Monday morning? It no longer matters when your new sunglasses combine Berlin design with Italian quality. They let you see better in all lighting conditions and look great in any situation.

Read this guide to find out what you need to do to keep it that way.

GOOD FOR THE EYES

The Zeiss lenses have a UV protection factor of 400 and absorb 100% of harmful UV radiation. Their tint level puts them in category 3, which means you can wear them in bright sunlight, on the beach or in the mountains without any worries. The official CE label guarantees that the sunglasses meet all requirements from the EU.

ATTENTION. PLEASE!

You should never look directly into the sun with your new sunglasses. If you wish to visit a sunbed, you'll need additional special protection for your eyes. Our sunglasses aren't built to protect you from mechanical hazards either. If you're planning trips to the desert, mountain summits or glacier expeditions, we also recommend sunglasses with a higher tint level.

EASY TO CLEAN

The lenses will be spotless in no time with a classic glasses cleaning cloth. You can clean the frame with a little lukewarm water and gentle hand soap. However, do not use cleaning cloths or detergents that contain alcohol. This can damage the surfaces of the organic materials used to make the eyewear.